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„Szakmai követelmény vagy kiárusítás?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Kóka János gazdasági és közlekedési miniszterhez . A kérdésre a választ
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Miniszter úr 2005. január 11-i MTI-nek adott nyilatkozatában kijelentette, hogy szakmai
konszenzus jött létre a tekintetben, hogy a Magyar Villamosenergia-ipari Rendszerirányító Rt .
az átviteli hálózattal közös szervezetben működjön a későbbiekben és a kormány 2005 . I .
negyedév végére meghatározza, hogy a MAVIR önállóan, vagy a Magyar Villamos Művek
Rt. csoport részeként működjön tovább .

A rendszerirányító és az átviteli hálózat összevonásából létrejövő hálózati rendszerirányító
társaság szervezeti hovatartozását ismereteim szerint a tárca is vizsgálta és ismereteim szerint
az MVM-től független rendszerirányító mellett foglaltak állást .

Nem vitatva egyik vagy másik megoldás szakmai létjogosultságát, azt kell tapasztalnunk,
hogy az események egy lehetséges privatizáció szcenárióját követik, - amelynek létét és célját
a kormányzati nyilatkozók tagadják .

A tisztánlátás és a szakmai kérdések korrekt értékelése érdekében tisztelettel kérdezem
Miniszter Urat :
1 . Az MVM Rt. és a MAVIR szervezeti státusának kérdései bármilyen formában
összefüggnek-e az említett cégek - akár részleges - privatizációjának szándékával?
2. Miniszter úr lehetségesnek tartja-e a magyar villamosenergia-ipar bármely résztvevőjének,
elemének 2005. évi privatizációját vagy privatizációs ügyletek a jövőre nézve kötelező erejű
előkészítését?

Miniszter úr megtisztelő válaszát előre is köszönöm,

Budapest, 2005 . január 13 .
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